

## 泰北新生命事工

North Thailand New Life Ministries

### 簡要介紹

1997年4月台北靈糧堂的宣教士張雨及卓映雪夫婦回應神的呼召，在泰北開創新生命福音戒毒中心，幫助吸毒者和他們的家人脫離毒品的綑綁及轄制，因著耶穌得著新生命，並幫助他們學得一技之長，被社會接納。他們為了照顧戒毒者的家庭及他們的孩子，後來也成立了農場、牧場、及學生中心。2004年神親自向他們印證「湄公河流域」的宣教異象，他們開始了向湄公河所流過的六個國家傳福音，並建立教會的宣教使命，在泰北山區建立了多間教會，並向緬甸及寮國拓展。2013年4月，張牧師及師母因健康狀況的問題，將所有事工交棒給年輕一代的同工團隊。映雪牧師經過兩年與癌症的抗爭，於2014年9月安返天家。新生命的事工目前的負責同工是胡嘉珍牧師，事工包括學生中心、戒毒所、養殖業、門訓班、及山區教會。2024年他們持續專注在中文教學與傳福音佈道工作，在年底到達幾個少數民族山村佈道，送救濟物資到緬甸難民村最貧困家庭，並帶領許多家庭信主。同時也在新生命農場耕種食物，希望能自給自足。感謝神一路的帶領，願神祝福他們2025年手中的工作，幫助所有同工在學生中心或是各種事工中，持續有來自神堅持到底的靈力，繼續擴展湄公河流域的屬靈天空。

### **Brief Introduction**

In April 1997, missionaries Zhang Yu and Zhuo Yingxue from the Bread of Life Christian Church in Taipei responded to God's calling to open the New Life Gospel Drug Rehabilitation Center in northern Thailand to help drug addicts and their families escape the bondage and control of drugs. Through Jesus they gained new life, and through these ministries, they learned a skill and were accepted by society. In order to take care of the families of drug addicts and their children, they later established farms, ranches, and student centers. In 2004, God confirmed to them the mission vision of the "Mekong River Basin". They began the mission of preaching the gospel to the

six countries that the Mekong River flows through and establishing churches, and expanded into Myanmar and Laos. In April 2013, Pastor Zhang and Pastor Yingxue, due to health issues, handed over all ministries to the younger generation of staff. Pastor Yingxue returned to Heaven in September 2014 after two years of fighting against cancer. The current leader of New Life's ministries is Pastor Jiazhen Hu. The ministries include student centers, drug rehabilitation centers, breeding facilities, farms, discipleship classes, and mountain churches. In 2024, they continued to focus on Chinese teaching and evangelism. At the end of the year, they arrived in several ethnic minority mountain villages to preach, delivered relief materials to the poorest families in Myanmar refugee villages, and led many families to believe in Christ. At the same time, he is also cultivating food at New Life Farm, hoping to become self-sufficient. Thank God for his guidance along the way. May God bless the work they are doing in 2025 and help all co-workers in the student center or various ministries to continue to have the spiritual power from God to persevere to the end and continue to expand the spiritual sky of the Mekong River Basin.

### 代禱事項

1. 請為文強傳道的公民證代禱，希望能在今年年底前下來，文強傳道也能盡快領到佈道證，在泰國光明正大的傳福音。同時為田老師的簽證問題能順利解決代禱，讓田老師能夠長期留下事奉。
2. 求神給學生中心的老師們有智慧教學，因材施教，中心需要能夠長宣的中文師資，求神親自預備合適的老師。
3. 新生命農場目前缺水，影響了木薯、玉米的生長，求神行奇妙的事，讓木薯、玉米長的肥壯，有好收成。
4. 新生命培訓事工每三個月對寮國同工培訓工作，求神幫助寮國教會弟兄姐妹渴慕，願意來新生命本堂受裝備。

### Prayer Request

1. Please pray for Pastor Wen Qiang's citizenship certificate. I hope it will be issued before the end of this year. Pastor Wen Qiang can also receive his evangelism certificate as soon as possible and preach the gospel openly and openly in Thailand. At the same time, pray for Teacher Tian's visa issue to be resolved smoothly so that Teacher Tian can stay and serve for a long time.
2. Pray that God will give the teachers in the student center the wisdom to teach and teach students in accordance with their aptitude. The center needs Chinese teachers who can preach long-term. Pray that God will personally prepare suitable teachers.
3. New Life Farm is currently short of water, which has affected the growth of cassava and corn. Please pray that God will do wonderful things to make the cassava and corn grow fat and have a good harvest.
4. The New Life Training Ministry trains Laotian co-workers every three months. Please pray that God will help the brothers and sisters in the Lao church to be eager and willing to come to New Life Church to be equipped.